
 
 

Årsmelding 2023 for Sunndal Næringsforening 

 

Styret har i 2023 bestått av følgende 

Dag Sverre Sæsbøe, valgt til styreleder for 1 år  2023-2024, på valg 2025 

Tine Grytnes Laskerud, styremedlem   2022-2023, på valg 2024 

valgt til nestleder for 1 år 

Torstein Ottem, styremedlem    2022 - 2023 på valg 2024 

Bjørg Aa, styremedlem     2022 - 2023 på valg 2024 

Bent Ivar Sæther, styremedlem    2023 - 2024 på valg 2025 

Ane Nerdal, styremedlem     2023 - 2024 på valg 2025 

Varamedlemmer: 

Varamedlemmer (valgt for ett år av gangen): 

Ola Ulvund           2023  1 år, på valg 2024 

Anne Melkild         2023   1 år, på valg 2024 

 

Sunndal Næringsforening (SNF) hadde 57 betalende medlemmer i 2023 og 8 nye medlemmer som er 

unnlatt medlemskontigent i innmeldingsår. Totalt antall medlemmer er 65 (57 i 2022).  

Alti med 30 forretninger er registrert som ett medlem.  

 

Det har vært gjennomført 7 styremøter i 2023.  

 

Styrets leder har deltatt i følgende styrer/komiteer:  

Miljøkonferansen Midt-Norge  Medlem arbeidsgruppe 

Forprosjekt Aktivitetshus          Medlem prosjektgruppe  

Demensforeningen   Medlem arbeidsgruppe 

Valgkomite Sunndal Næringsselskap Utpeke en representant for Næringslivet til styret i SUNS 

 

 

Representanter fra SNF har deltatt i følgende forum: 

Ane Nerdal har deltatt i Arbeidsutvalg Reise, kultur og handel.  

Torstein Ottem er styremedlem i Molde Lufthavnsutvikling. 

 

SNF har pekt ut Eirik Bræin Gikling som næringslivsrepresentant i styret i Sunndal Næringsselskap. 

 

2023: Tildeling av tilskudd fra Sunndalsfondet. 

Sunndalsfondet gir tilskudd til nærings- og bedriftsretta tiltak som har som mål å bidra til positiv utvikling i 

Sunndal. Fondet har en årlig ramme på inntil kr 500 000 til disposisjon, og det er styret i Sunndal 

Næringsforening som er fondsstyre. Fondsstyret har for 2023 mottatt en rekke gode prosjektsøknader. Alle 

solide og seriøse søknader med lokal forankring og forretningsadresse i Sunndal. 

Nytt av året var at prosjektsøknaden må ha en beskrivelse av tiltakets eller prosjektets fokus på følgende 

bærekraftmål:  

• Klima/miljø 
• Sosial bærekraft herunder samfunnsnytte og livskvalitet 
• Økonomisk bærekraft – prosjektets levedyktighet 

Prosjektets fokus på bærekraftig utvikling lå særlig til grunn i behandlingen av tildelinger i 2023. 



 
 

Fondsstyret besluttet å yte tilskudd til fire selskap: 

Storvik AS og deres prosjekt for å forhindre utenforskap og slik sikre flere lokale fagarbeidere gjennom 

ordninger som for eksempel prøvepraksis – kr.100 000. 

Team Hegerberg til utvikling av bygningsmassen på gården for å kunne arbeide videre med å utvikle sterke 

stemmer både på og utenfor fotballbanen – kr. 100 000. 

Tangen Invest og Furu Laksvald og Camping og etablering av nytt sanitæranlegg, felleskjøkken og leiligheter 

for utleie - kr. 50 000. 

Phillipshaugen AS og satsningen mot kultur og arrangementsrekken sesongene 23/24 – kr 20 000. 

Sunndal Næringsselskap og filminnspilling People of the North – kr 200 000 (vedtatt i ekstraordinært 

styremøte). 

Prosjektene svarer godt på utlysningen og dekker bredt hva angår bærekraft i prosjektene. I alt fra selve 

gjennomføringen i enkeltdeler av prosjektene med fokus på gjenbruk av materialer og fornybar energi og 

satsning mot mer bærekraftig turisme, kortreiste opplevelser og lengre opphold. I andre av de tildelte 

prosjektene ser styret et aktivt arbeid for å utjevne forskjeller, arbeide med muligheten for anstendig arbeid 

og økonomisk vekst, øke likestillingen og aktivt arbeid for en god folkehelse. Fondsstyret for Sunndalsfondet 

ser også at disse prosjektene vil bidra til en positiv utvikling i Sunndal, samt bidra til et bærekraftig samfunn. 

Styret gjør oppmerksom på at styreleder Dag Sverre Sæsbøe erklærte seg inhabil og deltok ikke i 

tildelingsmøte. 

 

2023: Uttalelser i fbm offentlig høringer: 

 

Høringsuttalelse til Møre og Romsdal fylkeskommune i fbm fylkesstrategi for kompetanse 2024-2027 
– 06.09.2023 
 

Styret poengterte at de ikke av flere årsaker ikke støttet i resonnementet hvor strategien beskriver at 
konsekvensen av synkende elevgrunnlag «blant annet vil være at flere unge fra distriktskommunene må 
akseptere at de enten må flytte eller pendle til andre skoler for å kunne gå på den linja de ønsker». Som 
årsaker ble det pekt på at store majoriteten av de som går ut av ungdomsskolen (15-16-åringer) vil helst bo i 
sitt nærmiljø. Dersom de må flytte/pendle for å gå på skole, er vi bekymret for at disse heller søker seg til 
linjetilbud de i utgangspunktet ikke ønsker/ikke er motivert for, fordi dette gjør at de kan bo hjemme med 
familie og samtidig være sammen med vennene sine. Å starte på et utdanningsløp man egentlig ikke er 
motivert for, er et dårlig utgangspunkt både for elevene og næringslivet. Det ble videre poengtert at 
næringslivet trenger hver eneste fagarbeider som kan oppdrives og tilgangen på fagarbeidere er svært viktig 
for verdiskapingen i regionen. Styret mener derfor at fylkeskommunen må strekke seg ekstra langt for å 
opprettholde linjetilbud med lav søking nettopp fordi hver fagarbeider teller. 

 

Høringsuttalelse til Møre og Romsdal fylkeskommune vedr. Omstilling FRAM 2024 - høyring på 

rutereduksjon eller takstauke – 28.4.23 

 

Styret i Sunndal Næringsforening uttaler er det ikke aktuelt å støtte kutt i et fergetilbud som allerede er for 

dårlig. I påvente av det særdeles viktige fergeavløsningsprosjektet Todalsfjordprosjektet, krever 

næringsforeningen at fergetilbudet opprettholdes minimum på dagens nivå.   



 
 

Styret er tilfreds med at regjeringen har bidratt til kutt i fergetakstene. Dette har stor positiv betydning for 

næringslivet som ofte trafikkerer fergesamband. Dette gjelder særlig transportsektoren, men er også viktig 

for annet næringsliv, pendlere og rekruttering av arbeidskraft som er avhengig av ferge for å komme seg til 

og fra arbeid.Styret er derfor kritisk til forslaget om å utrede økning av takstene. Men dersom man blir nødt 

til å prioritere mellom dårligere frekvens på rutetilbudet og en liten økning av takstene, så er 

opprettholdelse av rutetilbud viktigst.   

 

Pressemeldinger: 
• Presseoppslag i Aura Avis og Driva om tildeling fra Sunndalsfondet til People of the North, januar 2024 

• Presseoppslag i Aura Avis og Driva i forbindelse med tildeling fra Sunndalsfondet til Storvik, Team 

Hegerberg, Phillipshaugen og Tangen Invest/Furu og Laksvald Camping, juli 2023. 

• Presseoppslag i Aura Avis og Driva om utlysningen av Sunndalsfondet, mai 2023. 

• Høringsuttalelser ble sendt til redaksjonene i Driva og Aura, og kom på trykk i begge aviser. 

  
 

Næringsforum og Frokostmøter i 2023: 

 

Næringsforum 02.03.23 – Phillipshaugen Lodge 

31 påmeldte.  

Agenda: 

Velkommen og siste nytt fra SNF v/styreleder Torstein Ottem 
Info fra Hydro Sunndal v/fabrikksjef Roar Ørsund  
Sirkulære Sunndal v/ Mats Borgersen  

 

Næringsforum 07.12.23 – Levika/TeamHegerberg 
30 påmeldte. 

Agenda: 

Velkommen og siste nytt fra SNF v/styreleder Dag Sverre Sæsbøe 
Info fra Hydro v/fabrikksjef Roar Ørsund  
Ikuben – Samarbeid om kompetanseutvikling Indre Nordmøre v/Konrad Lillevevang  
Konjunkturbarometer for næringslivet v/ Karin Nordli, Sparbank1 SMN 

Sunndal Næringsselskap om strategiarbeid og samarbeid med næringsliv v/Tove Lise-Torve 
Presentasjon av nytt medlem i SNF og stedet vi besøkte: Team Hegerberg/Levika. 

 

Frokostmøte 17.01.23:  

47 påmeldte 

Todalsfjordprosjektet - status 
v/daglig leder Trond Skogseth og styreleder Lars Inge Kvande 
 

Statens vegvesen – status bruer RV 70 
• Elverhøy Bru: ved prosjektleder Halgeir Brudeseth 
• Fale og Romfo: ved seksjonsleder Anni Kari Pedersen 

 
Frokostseminar 07.02.23 

23 påmeldte. 

19. desember la Torvik-utvaglet frem sin brede gjennomgang av det norske skattesystemet. Utvalget har 
gjennomført den mest omfattende vurderinga av skattesystemet på flere tiår, og forslagene har alt skapt 

stor debatt og engasjement.  

I samarbeid med PwC inviterte SNF til en gjennomgang av utvalget sin rapport der vi så nærmere på 

● Hva innebærer de mest sentrale forslaga?  

● Hvilke konsekvenser dette kan få for næringsliv og eierskap  

● Hva skjer framover?  



 
 
 

Frokostmøte i forlengelse av årsmøte 29.03.23 

32 påmeldte. 

Tema: Utenforskap – hvordan kan vi inkludere flere i arbeids- og samfunnsliv? 
NAV Nordmøre v/ markedskoordinator Ola A. Løvold 
Lokale bedrifter 

Hvordan vi arbeider for å bidra til å forhindre utenforskap 
Trollheim Vekst v/daglig leder Lars Inge Kvande: 

«Utenforskapets, eller rettere sagt Ressursbenkens lokale muligheter» 

 
Frokostmøte 16.6.23. 

Tema: Business og bærekraft – våre sosiale, økonomiske og miljømessige forhold 

32 påmeldte. 

Bærekraftige samfunn - gode møtepunkt mellom utdanning og næringsliv 

• Sunndal Ungdomsskole v/ rådgiver Gerd Rostad  
Orientering rundt nytt prosjekt for elevene prøvepraksis og rundt arbeidslivsfag 

• Sunndal Voksenopplæring v/ Kari Linseth og Gry Hermo 
Orientering rundt språkpraksisordningen 

Arbeid mot mer ansvarlig forbruk og produksjon i bedriftene. Et innblikk i hvordan vi jobber for og med 

bærekraftig utvikling: 

• Ottem 

• Storvik 

• Statkraft 
God helse 

• Et demensvennlig samfunn v/ Marianne Aasgård og Kristine Neraas 

Frokostmøte 05.09.23  
Tema: Kraft og energi 

35 påmeldte. 

• Kjernekraft – elefanten i rommet ved Jan Emblemsvåg, professor ved NTNU 

• Kraftkrevende industri - miljø og verdiskapning ved Roar Ørsund, fabrikksjef Hydro Sunndal 
• Fra ACER og Alternativ Energikommisjon til ny kraftpolitikk ved Ståle Refstie, ordfører i Sunndal 

kommune og medlem av Alternativ Energikommisjon  
• Møre og Romsdal - det energifattige fylket ved Erik Espeset, Adm. Dir. i Tafjord Kraft 

 
Etter innleggene inviterte vi til debatt mellom Ståle Refstie og Erik Espeset under ledelse av Tommy 
Fossum  

 
 
Frokostmøte 05.10.23  
Tema: Reiselivsnæring og verdiskaping. 

47 påmeldte. 

 
• Reiseliv i Sunndal – tanker rundt reiseliv i dag og veien videre innlegg ved Eirik Bræin Gikling, 

daglig leder Far Out AS og Phillipshaugen AS 
• Eit vellukka reiseliv? innlegg ved Arne Hjeltnes, næringslivsmann, forfatter og tv-personlighet 
• Reiselivsdestinasjonen Sunndal – hvor står, hvor går vi?  innlegg ved Tove-Lise Torve, daglig leder 

i Sunndal Næringsselskap AS 
• Vinnutrappa – status, besøkstall og nye trinn? Ved Per Steinar Husby, leder i Vinnutrappa AS 

 

I tillegg fikk nytt medlem HRP AS presentert seg. 
 

 

 



 
 
Arrangement i regi av foreningen: 

SNF har vært medarrangør på flere arrangement og kompetansehevende kurs/tiltak i 2023. 

21.03.23 GJENNOMSLAGSKRAFT - møt virkemiddelapparatet  

Velkommen ved leder i Sunndal Næringsforening, Torstein Ottem og daglig leder Sunndal Næringsselskap 

AS, Tove-Lise Torve. 

Erfaringer med bruk av virkemiddelapparatet v/administrerende direktør Dag Sverre Sæsbø, Storvik AS. 

Bærekraftfylket Møre og Romsdal v/ næringssjef Hilde Aspås. Grønn omstilling i næringslivet, Møre og 

Romsdal fylkeskommunes satsinger og virkemiddel. 

Næringsutvikling, omstilling og vekst i Møre og Romsdal – Innovasjon Norge sin rolle v/ direktør i Møre og 

Romsdal, Helge Gjerde.   

Hvordan kan Forskningsrådet bidra i innovasjonsprosjekt?  Ved regionansvarlig Møre og Romsdal, Arthur 

Almestad.  

Hvordan kan Enova bidra til raskere klimaomstilling v/ seniorrådgiver Ståle Kvernrød. 

Tid avsatt for forhåndsbookede avtaler med virkemiddelaktørene etter lunsj. 

 

31.08.23 Næringspolitikk er også kommunepolitikk. 

Politisk paneldebatt med representanter fra Arbeiderpartiet, Høyre, SV, Rødt, Senterpartiet, Venstre, KrF 

og FrP i forbindelse med valget, ved Sunndal kulturhus, Støgu. 

 

13.12.23 Julelunsj ved Celeritbygget 

Det ble avhold julelunsj ved Celeritbygget med 46 deltagere 

Innovasjon Norge holdt innlegg om virkemiddelappratet og muligheter gjennom lokal representant v/Helge 

og Amund Bjerkholt.  

Avonova fortalte bedriftshelsetjenesten og sine tjenester og lokal etablering i Celeritbygget v/Kristin Tørset 

Det ble gjennomført en presentasjon av Celeritbygget med påfølgende omvisning v/Eirik Sjøholt 

Annet 

Medlemmer av SNF fikk redusert pris på miniseminaret Geopolitisk kraft 21.juni 2023. 

 

 

                                       

 


